
 
Protokół nr XXVI/21 

z XXVI Sesji Rady Powiatu Częstochowskiego 
odbytej w dniu 22 czerwca 2021 roku  

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Częstochowie   
 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kubat o godz. 10:00 otworzył obrady XXVI Sesji 

witając radnych i pozostałych uczestników.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że w posiedzeniu uczestniczy 23 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 25 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Radni nieobecni: 

1. Andrzej Goldsztajn 

2. Elżbieta Łągiewka  

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz z 

zawiadomieniem o sesji za pośrednictwem systemu eSesja. Zapytał, czy są uwagi i 

propozycje zmian. Wobec braku głosów poddał pod głosowanie porządek obrad  

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych: jednomyślnie 23 głosami „za” przyjęła porządek 

obrad. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przegłosowanie porządku obrad. 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXVI Sesji i powitanie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.   

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

6. Informacja z działalności Starosty i Zarządu w okresie międzysesyjnym.  

7. Udzielenie wotum zaufania dla Zarządu Powiatu Częstochowskiego za 2020 rok: 

a. debata nad raportem o stanie powiatu za 2020 rok; 

b. podjęcie uchwały w sprawie udzielenie wotum zaufania dla Zarządu Powiatu  

    Częstochowskiego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu powiatu częstochowskiego za 2020 rok. 

9. Udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Częstochowskiego z tytułu wykonania 

budżetu powiatu za 2020 rok: 
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a. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej sprawozdania  

 z wykonania budżetu powiatu w 2020 roku wraz z informacją o stanie mienia. 

b. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Zarządu Powiatu Częstochowskiego oraz opinii dotyczącej wykonania budżetu 

powiatu częstochowskiego w 2020 roku. 

c. przedstawienie opinii stałych komisji Rady Powiatu dotyczących sprawozdania z 

wykonania budżetu powiatu w 2020 roku. 

d. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach dotyczącej 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu 

Powiatu. 

e. dyskusja; 

f. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Częstochowskiego z tytułu wykonania budżetu powiatu za 2020 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2021 – 2028. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Korekcyjno -

Edukacyjnego dla Osób Stosujących Przemoc w Rodzinie w Powiecie Częstochowskim 

na lata 2021 – 2025. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia powiatowego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2021-2025. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu służącego działaniom profilaktycznym 

mającym na celu udzielanie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie 

promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w 

rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie w Powiecie Częstochowskim na lata 2021-

2025. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2021-2029. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2021 – 2023. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Olsztyn zadań z zakresu organizacji 

ruchu drogowego na drodze powiatowej na terenie gminy Olsztyn. 

18. Korespondencja Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

19. Wnioski i oświadczenia radnych; komunikaty.  

20. Zamknięcie obrad XXVI Sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że protokół nr XXV/21 z sesji w dniu  

27 maja 2021 roku był udostępniony w Biurze Rady oraz w systemie eSesja, a także został 

wyłożony przed niniejszą sesją. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi do protokołu. W związku z ich 

brakiem poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych jednomyślnie: 23 głosami „za” przyjęła protokół nr 

XXV/21. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek,  
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Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 

 

Ad. 5 

Na wniosek Przewodniczącego Rady w uzgodnieniu z klubami radnych do Komisji Uchwał  

i Wniosków zaproponowano radnych: 

1. Robert Knysak 

2. Henryk Kasiura 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych jednomyślnie: 23 głosami „za” powołała Komisję 

Uchwał i Wniosków w ww. składzie. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

Ad. 6  

Starosta K. Smela przedstawił sprawozdanie z działalności Starosty i Zarządu za okres 

międzysesyjny od dnia 27 maja 2021 roku omawiając zagadnienia omawiane na 

posiedzeniach Zarządu, w tym podjęte uchwały. Sprawozdanie obejmuje informację o 

zadaniach realizowanych przez poszczególne wydziały Starostwa i inne jednostki 

organizacyjne powiatu ze szczególnym uwzględnieniem zadań PZD i zadań wydziału EZK. 

Szerzej poruszył kwestie: 

 poluzowanie reżimu sanitarnego w starostwie w przeciwieństwie do powiatu 

bodeńskiego (Niemcy); 

 realizacja projektów i konkursów oświatowo – kulturalnych; 

 wznowienie organizacji uroczystości i imprez w związku z poluzowaniem obostrzeń; 

 realizacja zadań drogowych, w tym remonty bieżące; 

 plany budowy przystanków kolejowych  na linii Chorzew Siemkowice – 

Częstochowa; 

 środki ekologiczne (większe wpływy). 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Ad. 7a 

Przewodniczący Rady A. Kubat otworzył debatę nad raportem o stanie powiatu. 

 

Starosta K. Smela przedstawił raport o stanie powiatu częstochowskiego za 2020 rok w 

formie prezentacji multimedialnej stanowiący załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  Rok  
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2020 był nieprzewidywalny, bo nikt nie przewidział sytuacji pandemicznej i wydatków na 

covid-19 wynoszących 2 mln zł. Mimo to udało się przygotować wiele inwestycji, w tym  

drogowych, jak również remont związany z przeprowadzką PCPR. Trwają przymiarki, co do 

pespektywy finansowej powiatu na lata 2021 – 2027 i zrównoważenia wydatków z 

dochodami. Raport zawiera wszystkie elementy, które radni procedują w trakcie roku, jak 

sprawozdania powiatowych służb zespolonych i obejmuje wszelkie aspekty działalności 

powiatu począwszy od finansów poprzez mienie komunalne, realizację polityk, programów i 

strategii oraz realizację zadań z zakresu oświaty, kultury, sportu, polityki społecznej, ochrony 

zdrowia i środowiska, bezpieczeństwa publicznego, budownictwa, geodezji, gospodarowania 

nieruchomościami SP, komunikacji, inżynierii ruchu i transportu, rynku pracy, współpracy z 

organizacjami pozarządowymi  i innymi. W materiale przedstawiona jest też działalność 

inwestycyjna, w tym drogownictwo, gdzie w 2020 roku dużo się zadziało oraz równie 

owocne scalenia gruntów, a także pozyskane środki oraz realizacja uchwał Rady. Rok 2020 

był rokiem wyjątkowo trudnym ze względu na panującą pandemię, która spowodowała wiele 

zmian w funkcjonowaniu Starostwa Powiatowego i jednostek organizacyjnych oraz w życiu 

codziennym mieszkańców powiatu.  Był to niezwykle ciężki czas. Przed Zarządem Powiatu, 

jego służbami i pracownikami stanęło ogromne wyzwanie: zapewnienie funkcjonowania 

urzędu oraz wypełnianie nałożonych obowiązków ustawowych przy zachowaniu środków 

bezpieczeństwa. Najważniejszą sprawą było i jest nadal zapewnienie bezpieczeństwa 

zdrowotnego wszystkim mieszkańcom powiatu częstochowskiego. Udało się pozyskać środki 

oraz sprzęt z rządowych agencji. Wielkim wyzwaniem była konieczność przygotowania 

prawidłowego procesu nauki zdalnej młodzieży uczęszczającej do szkół powiatu oraz 

zapewnienie bezpieczeństwa zdrowotnego mieszkańców domów pomocy społecznej. Samo 

starostwo musiało zmienić także sposób funkcjonowania m.in. na tryb zdalny. Wiele 

uroczystości, spotkań oraz imprez odwołano oraz zawieszono współpracę z zagranicą. Długa, 

kosztowna zima pochłonęła znaczne środki. Szczególnie na remonty bieżące. Zadania zlecane 

przez wojewodę nadal nie są odpowiednio zabezpieczane. Pojawiła się dodatkowo trudna 

sytuacja finansowa gmin, co  może się przełożyć na wykonanie części inwestycji, zwłaszcza 

drogowych. Ostatnio w powiecie odbył się po przerwie konwent starostów, gdzie poruszono 

m.in. temat wykorzystania lotniska w Rudnikach; organizacji prywatnych lotnisk, utworzenia 

jurajskiego agrofresh’a. Starosta zapowiedział, że tryb odbywania kolejnych sesji Rady, 

zdalny bądź stacjonarny będzie zależeć od sytuacji pandemicznej. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zaprosił do debaty, zachęcając do zabrania głosu.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych PiS I. Palutek stwierdził, że raport jest obszerny i prawie 

niczego w nim nie brakuje. Ma jednak parę uwag do funkcjonowania starostwa, jak: 

 obowiązek wnoszenia opłat w starostwie przez petentów; 

 brak miejsc parkingowych przy starostwie (przypuszcza, że ktoś ze starostwa zgłasza 

straży miejskiej zajęte miejsca, co skutkuje mandatami - jest tym oburzony); 

 wydanie zgody na budowę oczyszczalni przy przetwórstwie rybnym w m. Hutki, co 

chyba nie było do końca skonsultowane ze społecznością. 

Rok 2020 pod względem finansów był wyjątkowo dobry, gdyż powiat otrzymał ponad 30 mln 

zł na inwestycje drogowe. Liczy, że będzie tak dalej. Przewodniczący zapowiedział, że Klub 

PiS wstrzyma się od głosu w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu Powiatu.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady U. Całusińska stwierdziła, że rok 2000 był niezwykły z powodu 

zmagania się z pandemią, w tym sprawowania szczególnej pieczy nad ludźmi wymagającymi 

opieki. Zarząd zdołał dokonać wielkiego wysiłku, aby zorganizować kurtyny, personel, leki, 

punkty szczepień. Dziękuje członkowi Zarządu A. Morzykowi za wspaniały wywiad w 

„Wieściach Powiatowych”, bo dużo pracy zostało wykonane. Budowa parkingów to nie prosty 

temat. W sprawie tej był przesłuchiwany były starosta M. Chudzik w prokuraturze. W im.  
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społeczności powiatu dziękuje Zarządowi za działania, które były podejmowane mądrze i 

odpowiedzialnie we wszystkich dziedzinach, a wicestarostę J. Miarzyńskiego prosi o dalszą  

opiekę nad chodnikami i drogami. Zaznaczyła, że zawsze dochodzą do porozumienia z 

Zarządem, pomimo sporadycznych różnic. Kiedyś nieodpowiedzialnie zlikwidowano 

szkolnictwo zawodowe, więc teraz trzeba to odbudowywać i o to apeluje.  

 

Radny A. Markowski stwierdził, że raport o stanie powiatu jest kompletny i profesjonalny, 

czego nie można powiedzieć o prezentacji multimedialnej w wykonaniu starosty, która była 

niespójna z tym, co na ekranie. Musi zatem starosta jeszcze nad tym popracować i podejść 

bardziej profesjonalnie. W „Wieściach Powiatowych” zamiast informacji zamieszczane są 

głównie reklamy starosty i osób tam się pojawiających, stąd raport jest materiałem o wiele 

ciekawszym i bliższym prawdy. Niepokoi go spadek liczby mieszkańców w powiecie, choć 

starosta pociesza, że powiększająca się budowa domów odwróci sytuację, acz kosztem miast. 

Spadek bezrobocia w powiecie jest wytłumaczalny. Jednak wskaźnik 8,4% jest dużo wyższy od 

Katowic - 1,5%. Brakuje mu w raporcie mapy połączeń komunikacji publicznej, choć zdaje 

sobie sprawę, że w roku ubiegłym były tylko sygnały. Notabene skłoniły go do interwencji i 

białe plamy na mapie, jak linia Częstochowa – Olsztyn – Janów – Lelów zniknęły, bo zostało 

to skorygowane. Radny pochwalił naczelnika wydz. OK K. Ostalskiego za przygotowane 

raportu, ale starosta jeszcze musi nad tematem prezentacji popracować, aczkolwiek przyznaje, 

że lubi luźne wypowiedzi starosty.  

 

Radna J. Tekiela odniosła się do poruszonej przez radnego I. Palutka kwestii planów budowy 

oczyszczalni ścieków przy przetwórstwie ryb w m. Hutki. Mieszkańcy mają tam duży problem, 

gdyż pomimo wygranych spraw w sądzie wójt próbuje obejść temat i wcisnąć na siłę plan 

zagospodarowania z przedmiotową oczyszczalnią.  Liczy, że radni, starosta i politycy pomogą i 

ta oczyszczalnia nie powstanie, gdyż jej lokalizacja w środku wsi jest wysoce nietrafiona. Nie 

chodzi tylko o mieszkańców Hutek, ale i Rększowic oraz kolejnych wsi, wzdłuż których płynie 

rzeka i wszystkie ścieki będą zrzucane. Jest to zatem problem nade wszystko starostwa. 

Wierzy, że mieszkańcy nie pozostaną sami z problemem, ale potrzebne jest wsparcie. Z wójtem 

pewnie sobie poradzą, bo wybierany jest poprzez głosowanie, radni gminni też. Wojewoda 

proszony o pomoc nie mógł zmienić planu zagospodarowania, bo leży to w gestii wójta. 

Mieszkańcy odwołują się do radnych gminy i jeżeli ci zagłosują za planem, to poczynią dalsze 

kroki prawne. Starosta twierdzi, że niewiele ma z tym wspólnego. Mimo to chciałaby wywołać 

dyskusję wśród radnych powiatu z udziałem ekspertów ds. ochrony środowiska. Co do 

chodników: panie starosto, jest jeden w Hutkach do wykonania i na to liczę.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat oznajmił, że jest zbudowany pozytywnym głosami w 

dyskusji i aprobujące spojrzenie, szczególnie kolegów z PiS, bo szczegóły, jak parkowanie, 

choć istotne, aż tak bardzo nie rzutują na pracę Zarządu. Zapowiedział, że kluby koalicyjne 

będą głosowały za udzieleniem wotum zaufania dla Zarządu.  

 

Radny M. Chudzik pochwalił starostę za znakomitą prelekcję, a następnie odniósł się do 

kwestii parkingów przy starostwie. Będąc starostą próbował budować dodatkowe miejsca 

parkingowe wraz z podjazdem w czynie społecznym, za co spotkały go nieprzyjemności, ale 

część pozostała i służy. Jako Przewodniczący Komisji Infrastruktury potwierdza, że znacznie 

wzrosła ilość wydawanych pozwoleń na budowę, co przekłada się na wzmożoną pracę 

wydziału AB. Rosną ceny budowlane, ale ogólnie należy się cieszyć, że mieszkańców w 

powiecie przybywa i że powiat okazuje się atrakcyjnym miejscem.  Również wydział GN oraz 

Km ciężko pracowały w 2020 roku i przekroczyły plan. Nadmienił, że wójt Konopisk 

zadeklarował 400 000 zł na drogę Kopalnia – Aleksandria, a 20 000 zł Rada Sołecka Kopalni. 

Teraz wciąż pytają o przetarg.  
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Starosta K. Smela odniósł się do kwestii budowy oczyszczalni w Hutkach stwierdzając, że 

radni na posiedzeniach komisji mogą wszystko, a powiat ma tyle do Hutek, co do Poczesnej. 

Jak się wydaje pozwolenie na budowę na podstawie fałszywej dokumentacji otrzymanej z  

gminy, to wojewoda to „uwalił”. Powiat musiał to zrobić, gdyż takie dokumenty dostarczyła 

gmina. Wszystko to jest do sprawdzenia Zaznaczył, że nie będzie publicznie krytykował innych 

samorządów. Wójt ma swoją Radę i jak mu pozwalają, to tak robi. Jak mu nie pozwolą, to 

będzie inny. Obecnie sąd najwyższy rozstrzyga, czy się przychyli do odwołania inwestora. Jeśli 

powiat popełnił błąd, to trzeba będzie zobaczyć w wydziale dlaczego. Co do uwag do raportu: 

pewnie mógł lepiej wystąpić, ale chodziło o przekazanie informacji w miarę sensownym 

czasie. Raport został przygotowany przez naczelników wydziałów w konsultacji z sekretarzem, 

skarbnikiem i naczelnikiem wydziału OK K. Ostalskim. Jest obszerny i z tego trzeba było coś 

wycisnąć. Być może to, co było wyświetlane na ekranie nie pokrywało się z jego wywodami, 

ale myśli, że aż tak to radnym nie przeszkadzało. Co do transportu zbiorowego - tematem 

zajmuje się członek zarządu A. Morzyk wraz z wydziałem. Część wójtów zainteresowała się 

tematem, pomimo wcześniejszych monitów dopiero po którejś sesji, zapewne na skutek 

zachęty radnych. Obecnie 13 gmin zainteresowanych jest współpracą w zakresie transportu 

zbiorowego. Do tego dochodzi kwestia, że miejski zarząd dróg pewnie będzie niezadowolony, 

iż powstaje tańsza konkurencja. Tak więc jakieś perturbacje mogą być. Co do zbyt małego 

parkingu wokół budynku starostwa. Jedno miejsce jest zarezerwowane dla policji zgodnie z 

umową, więc jeśli jest zajęte, to są interwencje i nie tylko radni płacą mandaty. W przyszłym 

roku być może uda się zbudować dodatkowe miejsca parkingowe pod warunkiem, że znajdą się 

pieniądze. Pozostają w trakcie rozmów z miastem, odnośnie dzierżawy bądź kupna terenu w 

pobliżu starostwa na ten cel. Zdaje sobie sprawę, że to jednak nie zaspokoi wszystkich 

oczekiwań. Nie spodziewa się głosowania pozytywnego ze strony opozycji, bo wie, że są 

określone układy polityczne. Jeśliby nawet wszystko poprawił w raporcie zgodnie z uwagami, 

to też tak by było. Niemniej jednak dziękuje za krytykę taką, jak była. Obiecuje poprawę. Jeśli 

damy radę, to niech zawsze będzie lepiej.   

 

Wicestarosta J. Miarzyński zwrócił uwagę, że temat transportu publicznego nie dotyczy 

raportu, gdyż obejmuje działania podejmowane w roku bieżącym. Następnie odniósł się do 

uwag dot. wnoszenia opłat w starostwie. Otóż są one ustalane odgórnie przez ministra. Co do 

kolejek w Wydziale Komunikacji. Był stan epidemiczny i mieszkańcy przez jakiś czas nie 

przychodzili do starostwa. Ponadto została odgórnie ustalona półroczna karencja na załatwienie 

formalności. Teraz natomiast zbiegły się dwa terminy rejestracji, stąd wzmożony ruch. Póki co 

nie ma w starostwie stosownej sali przyjęć, ale pozostaje do realizacji w najbliższych planach. 

Rok 2020 był trudnym rokiem budżetowym  dla  każdego samorządu. W naszym powiecie 

zanotowano dużo niższe dochody, w PiT o 1,3 mln zł i również w komunikacji. Natomiast 

wyższe były wydatki bieżące, chociażby związane z covidem i na niektórych zadaniach musieli 

oszczędzać. W geodezji nie wydano 1 mln zł na inwestycje, ale nie przepadły, bo przeszły jako 

wolne środki do rb. Oszczędności odnotowano też w oświacie, kulturze, sporcie, bo nie 

wszystkie zaplanowane uroczystości i imprezy zostały wykonane. Niemniej jednak w roku 

2020 wykonano wiele inwestycji za 35 mln zł, z czego 23,5 mln  zł przeznaczono na zadania  

drogowe, w których pozyskano ok. 22 mln zł , w tym 5 mln zł z gmin (10,5 mln zł to środki 

powiatu). Na inwestycjach drogowych skorzystało 15 gmin, mniej lub więcej. Starali się 

zrealizować najpilniejsze potrzeby.  

 

Członek Zarządu A. Morzyk zwrócił uwagę, że w debacie nad raportem podsumowującym  

pracę Zarządu w 2020 roku nie ma głosów krytycznych, aby głosować przeciw votum zaufania 

i zgodnie z zapowiedzią przewodniczącego klubu PiS opozycja się wstrzyma, co odczytuje 

jako zjawisko pozytywne. Powiat wykonuje czynności administracyjne na podstawie aktów 

prawnych RP. W przypadku budowy oczyszczalni w Hutkach jest to prawo budowlane, gdzie 

zostały przedstawione wszystkie wymagane prawem dokumenty dotyczące pozwolenia na 

budowę. Żaden urząd nie ma kompetencji wnikać, czy dokumenty zostały prawidłowo wydane  
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przez inny organ, czy nie, więc należy domniemywać, że wszystkie formalności zostały  

spełnione. Pozwolenie na budowę w Hutkach zostało wydane  w 2014 roku. W tym obszarze, 

jak i w innych obowiązuje ciągłość władzy i zajęte jest stanowisko przedstawione wcześniej. W  

wielu obszarach można wskazać pozytywną ocenę pracy zarządu. Z zakresie edukacji 

zrealizowano szereg projektów polepszających jakość nauczania i podwyższających standard 

bazy. Tak istotna komunikacja zbiorowa pokazuje, że Zarząd pozytywnie odpowiada na 

potrzeby i zgłaszane postulaty, o czym świadczy fakt, że od 1 września br. wyjadą autobusy na 

linie organizowane przez powiat. Jednak ten proces się nie kończy, bo będzie się rozwijał  

wymagając przy tym dalszej integracji z gminami. Wydział AB z kolei pokazuje, że coraz 

więcej wydawanych jest pozwoleń na budowę i coraz więcej ludzi chce się osiedlać w 

powiecie, co wiąże się z 2-stronnym procesem migracji – do miasta ludzie pracy, z miasta 

ludzie starsi. Członek Zarządu  podziękował radnym za pozytywną ocenę działań i brak 

zjawisk negatywnych, bo ciężko je znaleźć. Wszyscy wspólnie pracujmy, aby w powiecie żyło 

się lepiej.   

 

Członek Zarządu H. Kasiura oznajmił, że w raporcie o stanie powiatu uwzględniono 

wszystkie realizowane zadania. Rok 2020 to rok najtrudniejszy w historii powiatu i Polski ze 

względu na covid-19, na którego walkę nie byli przygotowani finansowo. Wydatki na covid-19 

wynosiły prawie 4 mln zł, w tym 1,8 mln zł stanowiły środki własne. Dziękuje wszystkim za 

docenienie walki z covid-19, w tym wiceprzewodniczącej U. Całusińskiej, dziękuje za pomoc i 

okazane wsparcie dla jednostek pomocy społecznej, dDziękuje Wydziałowi Polityki Społecznej 

Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego dostępnemu o każdej godzinie, a Regionalnemu Ośrodkowi 

Polityki Społecznej Urzędu Marszałkowskiego za dodatki covidowe i za wsparcie finansowe. 

Mimo różnic politycznych staramy się dostrzegać wszystko to, co dobre, również pomoc 

udzieloną w 2020 roku. Dziękuje dyrektorom jednostek organizacyjnych i pracownikom, 

którzy nie bali się stanąć w ogniu walki z covidem. Były chwilowe trudności z obsadą, ale w 

większości załogi stanęły na wysokości zadania. Na marginesie przestrzegał, że kolejna, 

czwarta fala pandemii powróci ze szczepem indyjskim. Sytuacja na rynku pracy z nie najlepszą 

stopą bezrobocia 8,2% wynika z braku lokalnego rynku pracy w małych miejscowościach. 

Częstochowski PUP dobrze wykonuje zadania o instrumentach rynku pracy i  łagodzenia 

bezrobocia. Alokacja środków  na aktywne formy przeciwdziałania  bezrobociu wynosi 45% - 

50%, populacja bezrobotnych 35% - 40% w powiecie.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat prosił, aby nie zapominać o działaniach stacji SANEPID, 

która pomogła przebrnąć epidemię, i której pracownikom też należą się podziękowania oraz za 

to samo strażakom i ochotnikom PSP.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku dalszych głosów zamknął debatę nad raportem. 

 

Ad. 7b 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenie wotum zaufania dla Zarządu Powiatu Częstochowskiego. 

  
Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XX/  VI/196/2021 w sprawie udzielenie wotum zaufania 

dla Zarządu Powiatu Częstochowskiego: 16 głosami „za”, przy 7 głosach „wstrzymujących 

się”. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.   

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie udzielenie wotum zaufania dla Zarządu Powiatu Częstochowskiego 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura,  
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Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, 

Adam Wochal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Janowski, Katarzyna Kapica, Robert Knysak, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Ignacy Palutek, Edyta Wierzbińska 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. Następnie zarządził 

przerwę.  

 

P r z e r w a 
 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu powiatu częstochowskiego 

za 2020 rok został udostępniony radnym wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji w systemie 

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przedmiotowe sprawozdania 

przeanalizowano i pozytywnie zaopiniowano na posiedzeniach wszystkich komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat w związku z brakiem głosów poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu powiatu częstochowskiego za 2020 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 23 radnych jednomyślnie: 23 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXVI/197/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu powiatu częstochowskiego za 2020 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu.  

 
Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu powiatu częstochowskiego za 2020 rok. 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Ad. 9a 

Skarbnik K. Toczko przedstawił opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej wraz z 

uzasadnieniem o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Częstochowskiego sprawozdaniu z 

wykonania budżetu powiatu za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

stanowiącą załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Opinia RIO jest pozytywna i bez uwag.  

 

Ad. 9b 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Częstochowskiego z tytułu wykonania budżetu 

powiatu w 2020 roku wraz z opinią Komisji stanowiący załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu postanawiając 

wystąpić z wnioskiem o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu. 
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Ad. 9c 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że sprawozdanie z wykonania budżetu 

powiatu w 2020 roku zostało pozytywnie ocenione przez wszystkie Komisje Rady. Stosowne  

zapisy wraz z wynikami głosowania widnieją w protokołach poszczególnych komisji. Opinia 

Komisji Rewizyjnej wraz z wnioskiem absolutoryjnym została radnym przedstawiona we 

wcześniejszym punkcie.  

 

Ad. 9d 

Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił opinię RIO wraz z uzasadnieniem dotyczącą  

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

absolutorium stanowiącą załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. Opinia RIO jest pozytywna 

i bez uwag.  

 

Ad. 9e  
Przewodniczący Rady A. Kubat otworzył dyskusję, którą zamknął wobec braku głosów.  

 

Ad.9f 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Częstochowskiego z tytułu wykonania budżetu 

powiatu za 2020 rok. Projekt uchwały został udostępniony w systemie eSesja i został 

zaakceptowany przez komisję merytoryczną.  

 

Rada Powiatu w obecności 22 radnych: 16 głosami „za”, przy 6 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XXVI/198/2021 w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Częstochowskiego z tytułu wykonania budżetu powiatu za 2020 rok. Uchwała stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 
Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Częstochowskiego z tytułu 

wykonania budżetu powiatu za 2020 rok 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, 

Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, 

Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Janowski, Robert Knysak, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Ignacy Palutek, Edyta Wierzbińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Kapica 

 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały  

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2021 – 2028  

został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 22 radnych: jednomyślnie 22 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXVI/199/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2021 – 2028. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu.  
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na 

lata 2021 – 2028 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan 

Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Kapica 

 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok został radnym udostępniony w systemie  

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 22 radnych: jednomyślnie 22 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXVI/200/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan 

Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Kapica 

 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  
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Ad. 12 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Korekcyjno -Edukacyjnego dla Osób Stosujących Przemoc w 

Rodzinie w Powiecie Częstochowskim na lata 2021 – 2025 został radnym udostępniony w  

systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy 

są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 22 radnych: jednomyślnie 22 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXVI/201/2021 w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Korekcyjno -Edukacyjnego dla 

Osób Stosujących Przemoc w Rodzinie w Powiecie Częstochowskim na lata 2021 – 2025. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Korekcyjno-Edukacyjnego dla Osób 

Stosujących Przemoc w Rodzinie w Powiecie Częstochowskim na lata 2021 - 2025 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan 

Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Kapica 

 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

powiatowego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy 

w rodzinie Powiatu Częstochowskiego na lata 2021-2025 został radnym udostępniony w 

systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy 

są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 22 radnych: jednomyślnie 22 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXVI/202/2021 w sprawie przyjęcia powiatowego programu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie Powiatu Częstochowskiego na lata 2021-

2025. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia powiatowego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie Powiatu Częstochowskiego na lata 2021-2025 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan 

Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 
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Katarzyna Kapica  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

programu służącego działaniom profilaktycznym mającym na celu udzielanie specjalistycznej 

pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod 

wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie w 

Powiecie Częstochowskim na lata 2021-2025 został radnym udostępniony w systemie eSesja 

i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 22 radnych: jednomyślnie 22 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXVI/203/2021 w sprawie przyjęcia programu służącego działaniom profilaktycznym 

mającym na celu udzielanie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i 

wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach 

zagrożonych przemocą w rodzinie w Powiecie Częstochowskim na lata 2021-2025. Uchwała 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu służącego działaniom profilaktycznym mającym na celu 

udzielanie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w 

stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie w Powiecie Częstochowskim na lata 2021-2025 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan 

Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Kapica 

 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2021-2029 został 

radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Członek Zarządu H. Kasiura w imieniu Zarządu Powiatu na wniosek Komisji Zdrowia i 

Polityki Społecznej zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na dopisaniu w pkt. 

7 odnośnika: 

 wspieranie Zakładów Aktywności Zawodowej. 

Wniosek Komisji został uznany, gdyż mobilność osób niepełnosprawnych jest nader istotną 

sprawą, przy czym na terenie woj. śląskiego funkcjonuje 13 Zakładów Aktywności 

Zawodowej. 
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Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku dalszych głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 

 

Rada Powiatu w obecności 22 radnych: jednomyślnie 22 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXVI/204/2021 w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób  

Niepełnosprawnych na lata 2021-2029. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu.  
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 

na lata 2021-2029 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan 

Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Kapica 

 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2021 – 2023 został radnym 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Członek Zarządu H. Kasiura zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na 

korekcie lat w tytule tabeli zamieszczonej w pkt. VII, które winny brzmieć: „na lata 2021 – 

2023” z powodu omyłki pisarskiej. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady U. Całusińska powiedziała, że w swoim czasie w kraju toczyła 

się dyskusja w temacie likwidacji domów dziecka i nie wiadomo było, co z dziećmi robić, a 

nie jest ławo znaleźć rodzinę zastępczą. W związku z tym na uznanie zasługują działania 

dyrektor PCPR K. Buchajczuk, której dziękuje za to, że dziecko jest u niej priorytetem. 

Dziękuje także jej ekipie oraz Zarządowi Powiatu za wsparcie  inicjatyw PCPR. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku dalszych głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 

 

Rada Powiatu w obecności 21 radnych: jednomyślnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXVI/205/2021 w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na 

lata 2021 – 2023. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2021 - 

2023 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: ZA (21) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert  

 

Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, 

Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Marianna Dziura, Katarzyna Kapica 

 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  
 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie powierzenia 

Gminie Olsztyn zadań z zakresu organizacji ruchu drogowego na drodze powiatowej na 

terenie gminy Olsztyn został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez 

komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 21 radnych: jednomyślnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXVI/206/2021 w sprawie powierzenia Gminie Olsztyn zadań z zakresu organizacji ruchu 

drogowego na drodze powiatowej na terenie gminy Olsztyn. Uchwała stanowi załącznik nr 17 

do niniejszego protokołu. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Olsztyn zadań z zakresu organizacji ruchu drogowego na 

drodze powiatowej na terenie gminy Olsztyn 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert 

Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, 

Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Marianna Dziura, Katarzyna Kapica 

 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Goldsztajn, Elżbieta Łągiewka 
 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Ad. 18 
Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady w 

okresie od ostatniej sesji tj. od 27 maja 2021 roku informując, że poszczególne dokumenty 

pozostają do wglądu w Biurze Rady. Informacja stanowi załącznik nr 18  do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 19 

Wicestarosta J. Miarzyński  poinformował, że następna sesja odbędzie się 1 lipca br. 

Przedmiotem obrad będą projekty uchwał dotyczące:   

 aktualizacji planu rozwoju transportu zbiorowego; 

 cennika usług przewozowych; 

 sieci szkół;  
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 umarzania odpłatności za pobyt w pieczy zastępczej; 

 kwestii finansowych. 

  

Ad. 20 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 12:55 zamknął 

obrady XXVI Sesji Rady Powiatu.  

 

Sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępnione w BIP i na stronie internetowej powiatu. Płyta CD z nagraniem audio oraz 

transkrypcją stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

 

Protokół sporządziła Iwona Ciniewska   

 

 

 

 

 

 

 


